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Zápisnica 

zo zasadnutia Republikovej rady SZCH, konaného dňa 21. 1. 2017 vo Vrútkach 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Ospravedlnení: Mgr. Ing. J. Dubravská, PhD., P. Kováčik, Ing. M. Macko, M. Očenáš,  Fr. Pavličko, Mgr. 

M. Adamec, Mgr. E. Knežo 

Neospravedlnení: RNDr. J. Szabó, J. Budai, M. Vetrák, R. Bodó, P. Turiak, M. Kocian, MVDr. Vl. 

Ďurdina, Št. Forberger, J. Hanes, J. Čapkovič 

      

 

     Pred začatím Zasadnutia p. P. Majtán navrhol zrušiť bod 11. – Odvolacie konanie voči p. Mgr. Ing. J. 

Dubravskej, PhD., nakoľko dotknutá osoba nebola prítomná. Za zrušenie bodu boli: 18 prítomní, 

proti: 3, zdržali sa: 6. Bod 11. bol z pôvodného Programu zrušený. 

     MVDr. P. Supuka požiadal doplniť do Programu bod - Vyjadrenie sa k listu, ktorý obdržala RR SZCH. 

RR SZCH po hlasovaní vzala na vedomie žiadosť MVDr. P. Supuku a zaradila ho do bodu "Rôzne" 

        

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie –  p. Majerský 

2. Schválenie programu 

3. Voľba mandátovej a návrhovej komisie, overovateľov 

4. Kontrola plnenia uznesení – p. Špaňúr 

5. Správa ÚKK – predseda ÚKK p. Kubiš 

6. Správy jednotlivých komisií /stručné/, predsedníctva RR SZCH 

7. Plán práce na rok 2017 – predseda a jednotliví predsedovia ÚOK 

8. Čerpanie rozpočtu za rok 2016 – p. Špaňúr 

9. Návrh rozpočtu na rok 2017 – p. Majerský 

10. Správa o výstavách 

11. Správa Komisie pre Stanovy o príprave Stanov 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Správa mandátovej komisie – predseda mandátovej komisie 

15. Návrh na uznesenia – predseda návrhovej komisie 

16. Záver – p. Majerský 
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K bodu 1.  Vzhľadom na neprítomnosť predsedu RR SZCH RNDr. Szaba Zasadnutie otvoril a 

prítomných privítal   p. J. Majerský - podpredseda RR SZCH 

 

K bodu 2. Schválenie   programu  

 Program, po vypustení bodu 11. a zaradení žiadosti MVDr. P. Supuku do bodu „Rôzne“, bol 

jednohlasne schválený. 

 

 

K bodu 3.  

Za Návrhovú komisiu boli jednohlasne zvolení: 

p. Líška, p. Tekeljak, p. Kozej 

Za Mandátovú komisiu boli jednohlasne zvolení: 

Bc. Henžel, p. Beňuš, p. Obložinský 

Za overovateľov boli jednohlasne zvolení: 

Bc. Vl. Kubík, p. Kozej 

Po sčítaní hlasov (25 prítomných) Bc. Henžel skonštatoval, že RR SZCH je uznášaniaschopná  

 

 

K bodu 4. 

Kontrolu uznesení predniesol p. Špaňúr: 

Uzn. 50/2015: plnené priebežne, nie sú odpredané Očová a Dolný Kubín 

Uzn. 92/2015:plnené priebežne,spor Pyšný  je podané na Krajskom súde odvolacie konanie 

Uzn. 98/2016: splnené, prebehlo rokovanie so zástupcami AX Nitra ohľadom zníženia nákladov CVZ 

Uzn. 99/2016: plnené priebežne, podľa LV nie sme vlastníkmi pozemku v Ivanke pri Nitre, na 

Katastrálnom úrade sa nedá spraviť právny krok, preto bolo podané trestné stíhanie na neznámeho 

páchateľa 

Uzn. 100/2016: plnené priebežne: Zmapovanie majetku nie je zverejnené na webovej stránke SZCH, 

nakoľko, podľa p. Špaňúra, nie je vhodné fotky, vzhľadom na schátraný stav majetku, zverejniť. 

Následne prezentoval budovy v Banskej Bystrici, v Martine, v Nitre, v Trenčíne, v Poprade, v Spišskej 
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Novej Vsi, v Očovej, v Lučenci, v Galante a v Dolných Strhároch. Levice a Topoľčany nie sú zatiaľ 

zdokumentované. Informácie o majetku doplnili aj p. Majerský a p. Vl. Kubík.  

- p. Petriska podal otázku, kedy bol predaný Lučenec? p. Špaňúr: v 1/2017  

- p. Petriska podal návrh, aby sa OV spolupodieľali na udržiavaní užívaného majektu a aby boli 

zodpovední za stav budov. Zodpovedal p. Majerský: bolo by vhodné, aby OV predniesli návrhy na 

možnosti udržiavania stavu majetku, ktorý majú v užívaní a bude sa tým zaoberať RR na budúcom 

zasadnutí 

Uzn. 102/2016: plnené čiastočne: zodpovedala Bc. Babjaková: keďže iba 4 /!/ OV SZCH zaslali na 

Sekretariát RR SZCH členskú základňu za rok 2016, známky budú expedované v r. 2017 až po zaslaní 

údajov a zaplatení príspevkov 

Uzn. 103/2016: splnené 

 

 

K bodu 5. 

P. Kl. Kubiš - predseda ÚKK - dôkladne informoval prítomných o vykonanej kontrole účtovnej 

uzávierky a daňového priznania za rok 2015, ako aj kontroly zúčtovania CŠV MK a Hy Nitra 2016, o 

náhodnej kontrole finančných prostriedkov a dochádzky zamestnancov Sekretariátu RR SZCH, ktorá 

bola začatá dňa 19. 11. 2016 a ukončená 22. 11. 2016. Zápis ÚKK aj s prílohami sú súčasťou tejto 

Zápisnice archivované  na Sekretariáte RR SZCH. 

 

 

K bodu 6. a 7.  

Predsedovia za ÚOK králiky, ÚOK hydina, ÚOK holuby, ÚOK exotické vtáky, ÚOK spevavé kanáre a 

ÚOK pre prácu s mládežoupredniesli správy z činností za jednotlivé ÚOK za rok 2016. Zároveň 

prezentovali Plán práce za jednotlivé ÚOK na rok 2017. 

Správu o činnosti za rok 2016 a Plán práce na rok 2017, ako aj ospravedlnenie neúčasti na zasadnutí 

za ÚOK Ovce a kozy, Mgr. Ing. J. Dubravská, PhD. zaslala formou mailu na Sekretariát RR SZCH. 

Správa o činnosti za rok 2016 a Plán práce na rok 2017 za ÚOK Akvarijné rybičky neboli prezentové, 

nakoľko nebol prítomný zástupca uvedenej ÚOK. 

Správy za jednotlivé ÚOK boli vzaté na vedomie a sú prílohou tejto Zápisnice na Sekretariáte RR SZCH. 
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K bodu 8. 

Čerpanie rozpočtu 2016 

   
 

   Príjem /€/ Plán zaúčt.  % 

Prenájom nehnuteľností 120000 110000 91,6 

Členské príspevky 15000 16500 110 

Obrúčky 10000 10000 100 

Burza Nitra 9000 11427 126,9 

Iné /odpredaj budov/... 25500 28982 113,65 

SPOLU: 179500 176909 98,55 

 
   Výdaj /€/ Plán  zaúčt. % 

Republiková rada 3.000,- 2178 72,6 

Predsedníctvo RR 1.000,- 1006 100,6 

Ústredná kontrólna komisia 500,- 250 50 

ÚOK pre chov akvárijových rýb 750,- 265 35,3 

ÚOK pre chov exotického vtáctva 1.500,- 837 55,8 

ÚOK pre chov holubov 4.000,- 974 24,35 

ÚOK pre chov hydiny 4.000,- 2115 52,8 

ÚOK pre chov králikov, kož.zv., drob. hlodavcov 4.000,- 2970 74,25 

ÚOK pre chov kanárikov 750,- 265 35,3 

ÚOK pre chov oviec a kôz 750,- 564 75,2 

Komisia pre prácu s mládežou 500,- 214 42,8 

Mzdy + odvody (3+2 = 5 pracovníkov S SZCH + 4 dohodári) 80.000,- 75112 93,89 

Spotrebný materiál - kancelárske, hygienické (celá budova BA) potreby, PHM 3.500,- 4023 114,9 

Služby - poštovné, tlač, telefóny, cestovné, právne služby, servis PC, správcovstvo, BOZP 4.500.- 6788 150,8 

Dane a poplatky - odvoz odpadu, RTVS, daň z motor.vozidiel, daň z nehnuteľností - všetkých 10.500,- 9568 91,12 

Daň z príjmu PO 2015 + záloha 2016   33220   

Energie - elektrika, plyn, voda - BA 2.600,- 2600 100 

Údržba a rekonštrukcie budov - opravy, rekonštrukcia 22.000,- 67736 307,8 

Poistné - budovy, majetok, auto 3.000,- 2790 93 

Dotácie - na činnosť medzinárodného významu 10.000,- 9613 96,13 

Zahraničné poplatky - EE, IKGH, C.O.M. 1.000,- 990 99 

Zahraničné cestovné - medznárodné školenia posudzovateľov 7.000,- 8000 114,28 

Hmotný investičný majetok 3.000,- 6972 232,4 

SPOLU: 167.350,- 239050 142,84 
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Tajomník RR SZCH p. Špaňúr informoval prítomných o položkách: 

- spotrebný materiál - prečerpanie bolo z dôvodu, že boli zakupované tlačoviny pre ÚOK králiky - 

peniaze sa však predajom vrátia 

- dotácie boli čerpané: 1 560,- € ÚOK pre prácu s mládežou, 2 278,- € CVZ mladých, 1 004,- AX Nitra 

(8/2016), 3 841,- CVZ Nitra, 930,- € propagácia v Nitre 

- HIM - 3 000,- € kúpa vysokozdvižného vozíka, zakúpenie vyznamenaní členom zväzu (medaile, 

poháre, plakety) 

- údržba a rekonštrukcie budov: rekonštrukcia Nitra č. 39 - 18 054,- €, strecha Nitra č. 35 – 8 973,- €,  

Martin – 17 208,- €, Trenčín – 19 354,- € , investície celkom činili 63 590,- € 

- daň z príjmu PO 2015 + záloha 2016: v roku 2013 bola zrušená odpočítateľná položka, čím vznikla 

daňová povinnosť pre SZCH 

- mzdy a odvody: vysvetlila Bc. Babjaková - jedná sa o náklady pre 3 pracovníkov Sekretariátu SZCH, 2 

vrátnikov a 4 ľudí pracujúcich na dohodu 

- predpokladaný príjem za prenájom nehnuteľností v roku 2016 je nižšií, nakoľko MUDr. Straka v BA 

opustil prenajaté priestory + je ťažko kalkulovať s príjmom za prenájom dopredu, keďže nikto pri 

tvorení Návrhu rozpočtu na nasledujúci rok  nevie, aké zámery v budúcnosti majú nájomcovia 

priestorov 

 p. Petriska sa spýtal, v ktorej kolónke je odpredaj Žiar n/Hronom? - Špaňúr: odpredaj budov 

 p. Majerský: kde je zisk z obrúčok? – p. Špaňúr: kolónka "Iné" 

 

 

K bodu 9. 

Rozpočet na rok 2017 predniesol p. Majerský: P RR SZCH dňa 5. 11. 2016 na svojom zasadnutí prijalo 

Návrh rozpočtu na rok 2017 podľa predchádzajúceho roka, t.j. podľa roku 2016. 

Rozpočet na rok 2017 

  
 Príjem /€/ Plán 

Prenájom nehnuteľností 110000 

Členské príspevky 15500 

Obrúčky 12000 

Burza Nitra 11000 

Iné /odpredaj budov/ 82000 

Dotácie + dary 4000 

SPOLU: 234500 
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Výdaj /€/ Plán 

Republiková rada 3000 

Predsedníctvo RR 1000 

Ústredná kontrólna komisia 500 

ÚOK pre chov akvárijových rýb 750 

ÚOK pre chov exotického vtáctva 1500 

ÚOK pre chov holubov 4000 

ÚOK pre chov hydiny 4000 

ÚOK pre chov králikov, kož.zv., drob. hlodavcov 4000 

ÚOK pre chov kanárikov 750 

ÚOK pre chov oviec a kôz 750 

Komisia pre prácu s mládežou 500 

Mzdy + odvody (3+2 = 5 pracovníkov S SZCH + 4 dohodári) 80000 

Spotrebný materiál - kancelárske, hygienické (celá budova BA) potreby, PHM 4000 

Služby - poštovné, tlač, telefóny, cestovné, právne služby, servis PC, správcovstvo, BOZP 4500 

Daň z príjmu PO ? 4153 

Dane a poplatky - odvoz odpadu, RTVS, daň z motor.vozidiel, daň z nehnuteľností - všetkých 10500 

Energie - elektrika, plyn, voda - BA 3000 

Údržba a rekonštrukcie budov - opravy, rekonštrukcia 20000 

Poistné - budovy, majetok, auto 3000 

Príspevok SZCH na mimoriadnu činnosť 15000 

Zahraničné poplatky - EE, IKGH, C.O.M. 1000 

Zahraničné cestovné - medznárodné školenia posudzovateľov 7000 

Hmotný investičný majetok 3000 

SPOLU: 175903 

 
 

  Za prijatie rozpočtu bolo 25 prítomných, proti nebol nikto, nikto sa nedržal. 

Rozpočet na rok 2017 bol jednohlasne schválený. 

 

 

K bodu 10. 

O uskutočnených výstavách v roku 2016 informoval p. Špaňúr s tým, že na CVZ sa nevyskytol žiaden 

väčší problém, len dotácia z MPaRV SR bola oveľa nižšia, ako sa predpokladalo pri navrhovaní 

rozpočtu na rok 2016 (3 000,- €).  
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Pán Kl. Kubiš oznámil, že po spracovaní všetkých účtovných dokladov, t.j. do konca 3/2017, ÚKK 

vykoná  kontrolu na Sekretariáte RR SZCH aj čo sa týka výstav v roku 2016. 

 p. Petriska: prečo nie je účtovne zaradená do CVZ aj Ornita? Odpovedal p. Špaňúr:  akciu 

financuje  AX Nitra  "Svet zvierat" 

 

 

 

K bodu 11. 

Vzhľadom k tomu, že na zasadnutí nebol prítomný predseda pre Komisiu na prípravu Stanov p. M. 

Lenárt, Bc. Henžel informoval prítomných, že Komisia zasadala v minulom roku dvakrát, budú sa 

meniť podmienky podľa návrhov a pripomienok z komisií a oblastí ešte tento rok tak, aby v 1/2018 

mohli byť zaslané na zakomponovanie Zjazdovej komisie. 

Za Zjazdovú komisiu (ZK) prehovoril p. Majerský: ZK zasadala 21. 1. 2017, kde sa dohodli na tom, že 

budú pracovať v takom zložení, v akom bola zvolená. Vzišla požiadavka na všetkých členov SZCH, aby 

podávali pripomienky a návrhy k zmenám v Stanovách, aby sa zlepšila činnosť orgánov SZCH.  

Zároveň sa hľadajú alternatívy, kde sa bude Zjazd konať. 

 

 

 

K bodu 12. 

 MVDr. P. Supuka: aj s otcom považujú list od . M. Krkošku za klamlivý a preto  podali trestné 

oznámenie za osočovanie. Delegáti RR SZCH vzali na vedomie mailom zaslaný list a zároveň 

zamietli zaoberať sa anonymnou sťažnosťou. 

 p. Sládek: -       ÚOK králikov požaduje, keď bude určený Výstavný výbor CVZ, aby bol prizvaný 

na zasadnutie aj MVDr. P. Supuka 

- navrhol zriadiť veterinárnu komisiu, ktorá by prezentovala aktuálne  

informácie na   web. stránku. Reagoval p. Špaňúr: treba túto otázku riešiť, ale nie zriadením 

veterinárnej komisie, ale stanoviť niekoho z radov chovateľov, ktorí by mali záujem 

o zverejňovanie aktuálnych informácií 

  - na schôdzi ÚOK králiky odsúhlasili, že Interkanin v r. 2017 by sa mal konať 

v Lysej nad Labem. Dopovedal p. Špaňúr: V tej podobe, v akej sa konal Interkanin 

v r. 2016, sa Interkanin 2017 konať nebude. Zásadne proti sa vyjadrili naši partneri 

z Poľska z Maďarska, nakoľko sa cítili podvedení Ing. Supukom, keďže boli 

v presvedčení, že zvieratá v Interkanine budú zaradené medzi vystavovanými 

zvieratami V4. Zástupcovia ČSCH výstavu odignorovali. 
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 MVDr. Supuka: nie je cenník za zvieratá v prípade vzniku chorôb, nie sú tlačivá „Prepravné 

podmienky“. Zodpovedal p. Špaňúr: neexistuje norma na prepravu hydiny, holubov ani 

králikov. Na prepravu zvierat je potrebné veterinárne potvrdenie, že sa nevyskytuje nákaza 

v regióne výstavy alebo v regióne, odkiaľ zvieratá pochádzajú. Pri preprave musí byť 

zabezpečený velfer zvierat a to nevyrieši veterinárna komisia, musí to riešiť každý chovateľ 

sám. 

 

 

K bodu 13. 

-  p. Petriska: -   či je stanovený dátum CVZ 2017? Zodpovedal p. Špaňúr: áno – 25. – 26. 11. 2017 

                        -   kedy budú zasielané známky na rok 2017? - Bolo zodpovedané pri kontrole uznesení  

                         -  kedy bude zverejnený vzorník za vodnú hydinu? Zodpovedal p. Špaňúr: v r. 2017 

                         -  prečo nie sú zverejňované zápisnice z P RR? Zodpovedal p. Špaňúr: Zápisnice sa          

nemôžu zverejňovať, nakoľko sa v nich píše aj o interných záležitostiach SZCH, preto sa zverejňujú 

krátke správy na webovej stránke SZCH  

- p. Srogončík: - prečo nie je na web. stránke zverejnený vzorník malých plemien hydiny? Zodpovedal 

Bc. Henžel: vzorník sa robí postupne, najskôr bude spracovaný a zverejnený vzorník husí a kačíc. Na 

malých plemenách sa pracuje postupne 

                           - nový Vzorník plemien králikov: sú si ho  posudzovatelia povinní kúpiť? Zodpovedal p. 

Sládek: V zmysle uznesenia ÚOK králiky sa na CVZ nemôžu posudzovať zvieratá podľa iného vzorníka, 

aby sa predišlo problémom. P. Špaňúr: posudzovateľ je povinný posudzovať zvieratá podľa platného 

vzorníka. Zmenu môže robiť iba krajina pôvodu, nikto nemôže zasahovať do štandardu plemena 

mimo krajiny pôvodu 

K otázke so Vzorníkmi sa vyjadrili aj p. Vl. Kubík a p. B. Bocko: problematiku vzorníka má riešiť  ÚOK, 

nie RR. 

- Bc. Henžel: -  ÚOK HY, HO, EX platia za zakupovanie obrúčok zvierat vyššiu hodnotu obrúčok, ako je 

nakupovaná, čím prispievajú rozpočtu SZCH.   ÚOK králiky neplatia a neprispievajú, bolo by správne, 

aby aj ÚOK králiky prispievali nejakou formou do rozpočtu SZCH  

                       - ÚOK hydiny prijali uznesenie, že posudzovatelia, ktorí porušujú smernice, boli vylúčení  

a nebudú delegovaní pri konaní XX. CVZ  

- p. Majerský: -  ÚOK králiky: jednotlivé ZO si zakupujú tlačivá, čím ÚOK vznikajú náklady. Takisto si 

platia registrátorov a tetovanie králikov, čo je finančne veľmi náročné. P. Sládek: prednesie túto 

otázku na zasadnutí komisie, o výsledku bude informovať P RR SZCH. 

- p. Petriska: - či bol p. Šmida vylúčený ako posudzovateľ za hrubé porušenie kódexu posudzovateľov? 

Zodpovedal Bc. Henžel: p. Šmida bol exemplárne vylúčený ako posudzovateľ 
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- p. Špaňúr: - objednávky obrúčok na rok 2018 sa budú akceptovať výlučne z Oblastných výborov 

                      - požiadal o spätnú väzbu, čo sa týka zasielania zoznamov členov a kto čo chová, keďže 

tieto informácie sú veľmi dôležité pri žiadostiach o poskytnutie dotácií pre aktivity SZCH  

- MVDr. Supuka: - určiť presný termín na odovzdanie podkladov do katalógu (CVZ), napr. do 18,00 

hod.. Zodpovedal p. Majerský: na to je určený výstavný výbor, kde sú pozvaní odborníci. P. Špaňúr: 

RR SZCH o tom nerozhoduje 

- p. Majerský: - ÚOK pre prácu s mládežou: vyzval, aby sa ÚOK zaoberala len tými odbornosťami so 

zvieratami, ktoré sú zastrešené SZCH (prečo sa koná súťaž s koňmi?) Zodpovedal p. Pfeffer: kone, 

mačky, králičí hop, psi - boli dotované sponzorstvom chovateľmi, ktorí chovajú navzájom napr. králiky 

aj kone. V diskusii: p. Kubiš, p. Vl. Kubík: malé deti nemusia   ešte vedieť odborne písať, treba 

zhodnotiť, či má komisia vyžadovať od detí písať práce, keďže t.č. ich píšu za deti rodičia alebo iní 

príbuzní. Takisto, aby deti chodili skúšať zodpovední ľudia, ktorí berú ohľad aj na vek dieťaťa. Bc. 

Henžel: navrhol, aby sa odborné komisie zaoberali mladými chovateľmi, čím by si "vychovali" svoju 

základňu. P. Špaňúr: navrhol, aby Komisia pre prácu s  mládežou neusporiadúvala súťaže, ale napr. 

formou hry by získavala informácie a naopak poskytovala informácie deťom - napr. tábormi pre 

mládež. Pri súťaži ide o deformáciu detí a je  stresujúca - pre deti aj rodičov. P. Pfeffer: vyjadril 

nesúhlas s Bc. Henželom: mnoho z detí pokračuje aj naďalej v chovateľskej činnosti, príp. v 

zamestnaní (ako MVDr.) alebo navštevujú veterinárnu školu, tzn. ÚOK pre prácu s mládežou im dala 

vhodné poznatky z oblasti chovateľstva a sú vhodne motivované 

- p. Majerský: - poplatky za cestovné: ak posudzovateľ  ide na výstavu posudzovať, nejedná sa o 

služobnú cestu- je nutné tento problém prehodnotiť. Bc. Henžel: účtovanie 0,20 €/km sa účtuje 

vtedy, ak ide posudzovateľ sám v aute, keďže sa do tejto sumy zahŕňajú aj jeho náklady za školenia, 

strata voľného času, opotrebovanie súkromného automobilu, ktoré si hradí sám. P. Kl. Kubiš: musíme 

postupovať v zmysle Stanov a aj zákona o cestovných náhradách 

- p. P. Kubík: - vyslovil pochvalu od ÚOK holuby zamestnancom Sekretariátu RR SZCH za zasielanie 

vratiek na XIX. CVZ, ktoré bolo na maximálne profesionálnej úrovni  

                       - pre ÚOK spevavých kanárov treba na CVZ vyčleniť pár stolov a stoličiek, aby 

prezentovali a reprezentovali chov kanárikov na patričnej úrovni. Keďže si vozia svoj fundus so sebou 

a stačí im prísť v sobotu ráno - nie vo štvrtok, ako ostatné ÚOK, je nutné toto nahlásiť aj pracovníkom 

AX . Na prezentáciu  XIX. CVZ prišli 26. 11. 2016 (sobota), ako aj bolo vopred dohodnuté, avšak neboli 

im poskytnuté ani stoličky, ani stoly. Zodpovedal p. Špaňúr: Bohužiaľ nevedel o probléme so stánkom, 

ináč by túto situáciu určite riešil obratom. P. Vl. Kubík: AX poskytol to, čo bolo komisiou písomne 

požadované, avšak iní vystavovatelia stoličky a stoly rozobrali. P.  Obložinský: nikto neinformoval VV, 

že prídu v sobotu tesne pred výstavou, preto sa stoličky a stoly "rozobrali" medzi inými 

vystavovateľmi. Je nutné dávať informácie  o príchode a potrebe zabezpečenia priestoru vopred VV, 

ktorí na všetko dohliadnu, aby sa predišlo nepríjemnostiam 
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K bodu 14. 

Bc. Henžel za Mandátovú komisiu skonštatoval, že zo 42 členov RR SZCH sa zasadnutia zúčastnilo 25, 

čo je 59 %, čím RR bola uznášaniaschopná 

 

 

K bodu 15. 

Návrh na uznesenia zo zasadnutia RR: 

 

a/ RR berie na vedomie: 

Uzn. RR 104/2017: RR berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení, ktoré boli prezentované p. 

Špaňúrom 

Uzn. RR 105/2017: RR berie na vedomie Správu ÚKK, ktorá bola prezentovaná p. Kubišom 

Uzn. RR 106/2017: RR berie na vedomie Správy o činnosti od jednotlivých ÚOK za rok 2016 

Uzn. RR 107/2017: RR berie na vedomie Plán činnosti jednotlivých ÚOK na rok 2017 

Uzn. RR 108/2017: RR berie na vedomie Čerpanie rozpočtu za rok 2016 

Uzn. RR 109/2017: RR berie na vedomie list zaslaný mailom od p. M. Krkošku 

Uzn. RR 110/2017: RR berie na vedomie prezentáciu stavu budov, ktoré sú majetkom SZCH 

 

b/ RR schvaľuje: 

Uzn. RR 111/2017: RR schvaľuje: 

    za overovateľov zápisnice: p. Vl. Kubíka, p. M. Kozeja 

    za Návrhovú komisiu: p. I. Líšku, p. P. Tekeljaka, p. M. Kozeja 

    za Mandátovú komisiu: Bc. Št. Henžela, p. R. Beňuša, p. R. Obložinského 

Uzn. RR 112/2017: RR schvaľuje Rozpočet na rok 2017 tak, ako bol schválený P RR  
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c/ RR ukladá: 

Uzn. RR 113/2017: RR ukladá  Komisii pre tvorbu Stanov predložiť návrh Stanov do najbližieho 

zasadnutia RR 

Z: Komisia pre prípravu stanov   T: najbližšie zasadnutie RR 

 

Navrhnuté uznesenia boli všetkými prítomnými jednohlasne odsúhlasené 

 

K bodu 16. 

Zasadnutie RR ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval  podpredseda RR SZCH p. J. Majerský 

 

 

 

..............................................................                                                    ..................................................... 

Juraj Majerský – podpredseda RR SZCH                                                    Jozef Špaňúr – tajomník RR SZCH 

 

 

V Bratislave, dňa 9. 2. 2017 

 

 

Zapísala: Jana Zboniaková                                                     ............................................ 

 

Overovatelia zápisnice: p. Vl. Kubík                                     ............................................. 

 

                                           p. M. Kozej                                     ............................................. 

 

 

 


